
Skinnarvikens intresseförenings
Årsmöte 2024



Skinnarvikens 
intresseförenings 
styrelse 2023-24

• Ordförande Gunilla Silfverberg-
Dymling

• Vice ordförande Mikael Nyström

• Sekreterare Margareta Vogel 
Lindberg

• Kassör Jens Lundsten

• Vägansvarig Reid Cederlund

• Vägförbättringar Åke Stridh

• Webb ansvarig Jarl Risberg



Dagordning
1. Val av ordförande och sekreterare

2. Fastställande av dagordning

3. Justering av röstlängd

4. Frågor om mötets utlysande

5. Val av justeringsman att jämte ordföranden justera protokollet

6. Styrelsens verksamhetsberättelse

7. Fastställande av balans och resultaträkning

8. Revisorernas berättelse

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen

10. Arvoden

11. Fastställande av årsavgift och extra avgifter

12. Bestämmande av tidpunkt för inbetalning av avgifter samt tid för nästa årsmöte

13. Val av styrelse, revisor och suppleanter, valberedning samt midsommarkommitté

14. Motioner och styrelsens förslag

15. Stadgeändring 

16. Övriga ärenden

17. Mötet avslutas



Verksamhetsberättelse
• Löpande underhåll – Reid Cederlund

• Vägförbättringar – Åke Stridh

• Säkerhet och aktiviteter i området – Mikael Nyström

• Arbetsdag – Reid och Åke

• Detaljplanen – Gunilla Silverberg

• Information och tillgänglighet – Jarl Risberg



Löpande underhåll: Reid Cederlund

Skrapning, potthålslagning och reducering av tvättbrädesgupp



Vinterväghållning – halkbekämpning

Kantklippning efter midsommar och på senhösten

Dammbindning



Arbetet med att färdigställa godkända 
vändplatser inom området har 
fortsatt och nu finns vändplatser på 
alla ställen med undantag av 
Aspholmsvägen. Tack vare 
fastighetsägarna på Aspholmsvägen 
finns en plan även för denna väg men 
inte ekonomiska resurser i årets 
budget. Överenskommelse har 
träffats med Miljöteknik som ser 
väldigt positivt på utvecklingen i 
området och accepterar att hämta 
sopor sommaren 2024 via backning 
på Aspholmsvägen.

Vägförbättringar Åke Stridh



Säkerhet och aktiviteter i området: Mikael Nyström
Kontinuerlig tillsyn av hjärtstartaren har utförts. 
Nödutrustningen vid badplatserna har kontrollerats 
och utbyte av äldre utrustning sker under 
sommaren 2024. Hjärtstartaren är registrerad i 
hjärtstartarregistret.

Arbetsdag: Åke Stridh och Reid Cederlund
Söndagen den 30 juli 2023 genomfördes en 
arbetsdag med mycket stort deltagande. 
Undertrivsamma former röjdes nya stigar i området 
och sikten förbättrades på flera ställen genom 
röjning av buskage. Dagen avslutades med kaffe 
och diskussioner där många trevliga idéer till 
framtida förbättringar framkom. Tack till alla 
deltagare!



Detaljplanen   Gunilla Silverberg

• Länsstyrelsen godkände inte Ronneby kommuns detaljplan över 
vårt område.

• Nya normer för havshöjning 3,9 meter, för att fastigheten ska ingå 
in den nya planen. Övriga kvar i nuvarande plan

• Nya mätningar har fått göras inom området

• Även säkrade tillfartsvägar till fastigheterna krävs för att 
fastigheten ska få ingå i den nya detaljplanen.



Detaljplanen

Tre problemsträckor pekas ut:

• Skinnarviksvägen 

• Håanabbsvägen nere vid Eneholmsbryggan  

• Flintholmsvägens nedre del

Vi kommer att bjuda in planarkitekt Victoria Eklund till en 
informationsträff.



Verksamhetsberättelse
• Löpande underhåll – Reid Cederlund

• Vägförbättringar – Åke Stridh

• Säkerhet och aktiviteter i området – Mikael Nyström

• Arbetsdag – Reid och Åke

• Detaljplanen – Gunilla Silverberg

• Information och tillgänglighet – Jarl Risberg



•Aktuellt

•Anslagstavla

•Boule

•Bökeviksbilder

•Fiberföreningen

•Gemensamma badplatser

•Information från styrelsen

•Kultur och Nöjen

•Medlemsregister (lösenord: SIF)

•Miljöforum

•Segling

•Styrelsens egna sida (endast för styrelsen)

•Tennis

•Vattenföreningarna

SIFs hemsida www.skinnarvik.se
Webmaster  Jarl Risberg

http://skinnarvik.se/
http://skinnarvik.se/index.php/anslagstavla/
http://skinnarvik.se/index.php/boule/
http://skinnarvik.se/index.php/bokeviksbilder/
http://skinnarvik.se/index.php/fiberforeningen/
http://skinnarvik.se/index.php/allmanna-badplatser/
http://skinnarvik.se/index.php/styrelsen/
http://skinnarvik.se/index.php/kultur-och-nojen-i-blekinge/
http://skinnarvik.se/index.php/medlemsregister/
http://skinnarvik.se/index.php/miljoforum/
http://skinnarvik.se/index.php/segling/
http://skinnarvik.se/index.php/styrelsens-egna-sida/
http://skinnarvik.se/index.php/tennis/
http://skinnarvik.se/index.php/vattenforeningarna/
http://www.skinnarvik.se/


Resultaträkning 2023-06-30- 2024-06-30 för Skinnarvikens intresseförening

Intäkter                         2024/2023                               2023/2022                  2022/2021

Medlemsavgifter:       130 200 kr                                 106 200 kr                  67 200 kr

Vägar:                            34 259 kr                                    33 097 kr                   43 866 kr

Summa Intäkt:            164 459 kr                                  139 297 kr               111 066 kr

Kostnader

Bryggor:                              1 850 kr                                      4 645 kr                          0 kr

Midsommar:                              0 kr                                      2 801 kr                  1 462 kr

Vägar:                              181 910 kr                                160 135 kr               115 119 kr

Bankkostnader:                     695 kr                                            0 kr                          0 kr

Övriga Kostnader:        8 876,kr                                    7 774 kr             8 906,50 kr

Summa kostnader:        193 331 kr                               175 355 kr              128 487,50 kr

Årets resultat:                - 28 872 kr                               - 36 058 kr              - 14 421,50 kr



Balansräkning
2024-06-30 2023-06-30 2022-06-30

Kassa: 417kr  417kr  417 kr
Bankkonto: 51 681 kr   91 319,92 kr   126 960 kr
Summa Omsättningstillgångar: 52 098 kr  91 736,92 kr  127 377 kr
Eget Kapital/ skulder
Eget kapital 52 098 kr  91 736,92 kr  127 377 kr
Summa Eget Kap/ Skulder: 52 098 kr  91 736,92 kr  127 377 kr

Kommentar: Under året har vi haft medlemsavgift 1400 kr bebyggd fastighet och 700 kr 
obebyggd fastighet. Totalt så har vi haft 88 som betalt 1400 kr (123 200 kr) och 10 st som 
betalt 700 kr (7 000 kr). Föreningen har erhållit bidrag för våra vägar ifrån Trafikverket och
Ronnebykommun på 34 259 kr. Detta utgör föreningens intäkt för verksamhetsåret som
gått. Vägarna har kostat mer detta verksamhetsår då vi färdigställt vändplatserna en
kostnad på 59 086 kr. Priserna på de tjänster vi köpt in för att hålla vägarna i ordning har
ökat under verksamhetsåret. Noterbart är att vi numera även betalar för våra banktjänster.



Budget 2024/2025
Intäkter

Medlemsavgifter                  140 000 kr

Bidrag vägar                             34 000 kr

Summa intäkt                        174 000 kr

Kostnader

Vägar                                      - 110 000 kr

Midsommar                               - 2500 kr

Bökeviksamfällighet              - 10 000 kr

Bandstränder/bryggor            - 9 000 kr

Bankkostnader       - 2 500 kr

Övriga kostnader                     - 6 000 kr

Summa kostnader:             - 174 000 kr

Resultat:                                    0 kr

Budgeten bygger på medlemsavgift 1500 kr/ 
800 kr och ungefär samma bidrag ifrån 
vägverket. Något högre kostnad för vägarna 
då allt blivet dyrare när det kommer till 
transport, grus och sten. Skulle det behövas 
att läggas mer pengar på våra vägar för att 
hålla dem i bra skick så har vi en stabil 
kassa att täcka dessa ev. extra utgifter. I 
övriga kostnader ligger det med hemsida, 
hjärtstartare och försäkring.



8. Revisorernas berättelse
       Hans-Ebbe Lindskog, Thomas Larsson, Per-Olof Morell

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen

10. Arvoden



Beslut

11. Fastställande av årsavgift 

• 1600:- för bebyggd fastighet

•  800:– för obebyggd

12. Bestämmande av tidpunkt för inbetalning av avgifter samt tid för nästa 
årsmöte

• Sista dagen för inbetalning av årsavgift 1 september 2024

• Årsmöte 2025  -  27 juli kl 10:00



13. Valberedningen föreslår
Namn med fetstil: omval eller nyval
Styrelse 2024–2025:
* Ordförande: Hans Hertz; nyval 2 år
* Vice ordförande: Mikael Nyström (valdes förra året på 2 år)
* Kassör: Jens Lundsten; omval 2 år
* Sekreterare: Margareta Vogel (valdes förra året på 2 år)
* Vice sekreterare, samt webbansvarig: Jarl Risberg; omval 2 år
* Ledamot: Anna Ohlin; nyval 1 år
* Ledamot, vägförman: Reid Cederlund (valdes förra året på 2 år)
Revisor: Thomas Larsson; (valdes förra året på 2 år)
Revisor: Hans-Ebbe Lindskog; omval 2 år
Revisorssuppleant: Per-Olof Morell; omval 2 år
Midsommararrangör:
Måns Wahlberg och Emma Hedlund (nyval 2 år)
Johan och Marie Mathiasson (1 år kvar)
Valberedning:
Kristina Arheden; omval 2 år
Monika Oredsson (valdes förra året på 2 år)



14.

Motioner och styrelsens 
förslag



Blomrika vägkanter
- bevara och återskapa

Motion



Motion

Vi, undertecknare av motionen, får i uppdrag att ta fram 
förslag på

• vägsträcka/-sträckor där blommor gynnas
• hur hanteringen bör gå till 

• samt ev åtgärder under vår/sommar 2025
• lämpligt informationsmaterial till vår/sommar 2025
• budget för infomaterial och eventuella åtgärder innan 

årsmötet 2025 föreslås till 5 000 kr 



Naturen är i ständig förändring…

• Människan har i alla tider påverkat landskapet 
• Ängar och vägkanter

• Slogs med lie efter midsommar – hö fördes bort som foder till djuren

• Vad vi gör och inte gör längs våra vägkanter idag påverkar 
naturmiljön

• Vi kan välja hur vi vill göra
• vi har nu mer kunskap om 

• olika arters förutsättningar
• olika klippmetoders konsekvenser



Blommorna 
blir färre



Ek- och boksly
breder ut sig



Ormbunkarna 
blir fler



Hur gynnas blommor, bin och fjärilar?

• Undvik att klippa under högsommaren när det finns många blommor. 
Om vägkanten är näringsfattig räcker det med en sen klippning. 
Näringsrika vägkanter behöver klippas två gånger per år, en tidig (maj) 
och en sen klippning (augusti-sept).

• Samla upp kvarliggande växtmaterialet inom fem dagar.

• Sly av bok och ek hindras från att breda ut sig

• Ormbunkar hindras från att breda ut sig



Motion

Vi, undertecknare av motionen, får i uppdrag att ta fram 
förslag på

• vägsträcka/-sträckor där blommor gynnas
• hur hanteringen bör gå till samt ev åtgärder under 

vår/sommar 2025
• lämpligt informationsmaterial till vår/sommar 2025
• budget för infomaterial och eventuella åtgärder innan 

årsmötet 2025 föreslås till 5 000 kr 



Styrelsens förslag 
till beslut

• att en arbetsgrupp med intresserade bildas

• att arbetsgruppen kartlägger vilka 
vägsträckor som är lämpliga för projektet 
och i detta tar hänsyn till trafiksäkerheten

• att man inkommer till styrelsen med 
uppgifter om detta samt beräknade 
kostnader 



Stadgeändringsförslag  Åke Stridh
Stadgeändringar antagna vid årsmötet 2023 med gulmarkerade tillägg på 
mötet. För att gälla ska förändringarna antas vid två årsmöten. Alltså kan de 
genomföras först efter beslut vid årsmötet 2024.

§1 Föreningens har till ändamål att verka för medlemmarnas intressen genom
Nuvarande lydelse:
• Att besluta om åtgärder avseende underhåll av vägar
• Att i trafiksäkerhetshänseende verka för att området hålls i sådant skick att 
anledning till anmärkning från myndigheter ej uppkommer.

Stadgarna säger inget om vilka vägar som ingår i föreningens åtagande och bara i 
allmänna ordalag vad som ska göras. Den nya texten avser att förtydliga vad som 
ingår och vad som skall skötas.



Nytt förslag:
Att föreningen verkar för att områdets vägar ger god framkomlighet året runt och håller en god standard i 
såväl  trafiksäkerhet- som natur-och miljövårdshänseende. Vägar med större trafikmängd prioriteras.
Att i föreningens åtagande ska ingå alla vägar i området som betjänar mer än en fastighet och där godkänd 
vändplats finns.
Att styrelsen ska ajourhålla en driftsplan som ska innehålla aktuella uppgifter om vilka vägar föreningen 
ansvarar för och beskriva omfattning av underhåll på de olika vägsträckorna. Driftsplanen ska hållas 
tillgänglig på föreningens hemsida.

§2. Medlemskap.
Nuvarande lydelse:
Föreningens medlemmar utgörs av personer som äger sådana fastigheter i Bökevik, vilka avskilts från 
stamfastigheten Bökevik 1:3, Ronneby kommun, Blekinge län.
Anpassning till nuvarande förhållanden: Avstyckning sker inte från Bökevik 1:3, som inte existerar längre 
utan från fastigheter som tidigare tillhört 1:3.
Nytt förslag:
Föreningens medlemmar utgörs av personer som äger sådana fastigheter i Bökevik, vilka avskilts direkt från 
eller via avskiljning från fastigheter som tidigare avskiljs från stamfastigheten Bökevik 1:3, Ronneby 
kommun, Blekinge län.



§4 Styrelsen
Nuvarande lydelse:
Föreningens angelägenheter och förvaltning handhas av en styrelse bestående av
fem ledamöter och jämte två suppleanter.
Styrelsen har under många år jobbat med 7 ledamöter och fördelat arbetsuppgifterna lika. 
Det är därför naturligt att anpassa stadgarna till verkligheten.
Nytt förslag:
Föreningens angelägenheter och förvaltning handhas av en styrelse bestående av
sju ledamöter. 
§6 Ekonomi.
Nuvarande lydelse:
Föreningens penningmedel skall innestå på bank (eller på postgiro) eller fonderas på
sätt som årsmötet bestämmer. (På postgiro får stå medel motsvarande ett basbelopp).
Föreningens firma tecknas av ordföranden och kassör var för sig. (Medel på postgiro
disponeras av kassören ensam.)
Nytt förslag:
Eftersom postgirot inte finns längre föreslår vi att all text som berör postgirot utgår (se text 
som har satts inom parentes ovan).



§8 Beslutsförhet
Nuvarande lydelse:
För beslutsförighet erfordras att minst hälften av medlemmarna är representerade.
Detta har varit ett problem vid flera tillfällen och inte alltid kunnat uppfyllas. Om årsmötet
inte är beslutsmässigt kan inte ens en ny styrelse utses.
Förslag: Vi föreslår att kravet tas bort.
Kraven på hur årsmöte och extra årsmöte utlyses under §7 Sammanträden, ändras inte utan
utgör en säkerhet för att alla blir informerade och de som är berörda då kan göra sin vilja
känd genom att delta eller lämna fullmakt.

§10 Allmänna ordningsregler:
Det byggs mycket inom området och tunga maskiner kan innebära skada på våra vägar. Vi
föreslår därför nedanstående tillägg.
Nytt förslag:
Det åligger den fastighet som åsamkar ökat slitage eller skada på väg, växtlighet,
anläggning eller bebyggelse att återställa detta till sitt ursprungliga skick eller att till
föreningen utge ersättning som täcker kostnader som uppkommit då skadan
åtgärdats.



16. Övriga ärenden
•Bökevikvägens samfällighetsförening – Åke
•Arbetsdag – Åke, Reid, Mikael
•HLR utbildning – Mikael
•Stölder och inbrott – Reid
•Sent inkommen motion från Johan Mathiasson 

rörande Osviken 
•Gösta Oredsson 
•Lasse Malm



Dagordning
1. Val av ordförande och sekreterare

2. Fastställande av dagordning

3. Justering av röstlängd

4. Frågor om mötets utlysande

5. Val av justeringsman att jämte ordföranden justera protokollet

6. Styrelsens verksamhetsberättelse

7. Fastställande av balans och resultaträkning

8. Revisorernas berättelse

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen

10. Arvoden

11. Fastställande av årsavgift och extra avgifter

12. Bestämmande av tidpunkt för inbetalning av avgifter samt tid för nästa årsmöte

13. Val av styrelse, revisor och suppleanter, valberedning samt midsommarkommitté

14. Motioner och styrelsens förslag

15. Stadgeändring 

16. Övriga ärenden

17. Mötet avslutas
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